

Styrelsemöte i Svenska Shirehästföreningen 7 maj 2005.

Närvarande; Nisse Brandt, Jeanette Åkerman, Lars Petersson, Sandra Sundell och Annika Jonasson. Mötesplats; Motell Vätterleden, Jönköping.

§1 Ordförande Nisse Brandt hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Nisse valdes till mötesordförande.

§3 Annika Jonasson utsågs att föra protokollet.

§4 Lars Peterson valdes till justeringsman.

§5 Dagordningen godkändes.

§6 Genomgång av post.

-Mötesprotokoll från AK-kallblod 22/2. Sandra Sundell var där som representant för föreningen. Tävligen Årets kallblod går av stapeln 28/8 på ELMIA i Jönköping under Landsbygds-och konsumentmässan.

-Brev från Norge, önskar information om rasen. Sandra svarar.

-Mail från Finland, vill ha information om registrering av häst. Nisse kollar med SH och besvarar brevet.

-Folkam-reklam.

-Medlemsansökningar från hemsidan går fortfarande till Tina Eriksson. Dessa har vidarebefodrats från sekreteraren till kassören. Nisse kontakter webmaster för ändring av hemsidan. Lars kollar hur medlemsansökningarna via Internet hanteras-behöver vi skicka ut inbetalningskort?

§7 Föregående mötes protokoll från Grevagården 13 mars uppläst och godkänt.

Årsmötesprotokollet färdigjusterat, uppläst och godkänt.

§8 Rapport från styrelsemedlemmar. Sandra håller kontakt med AK-kallblod. Ett nytt möte i början av april var planerat, men blev framskjutet. Jeanette och Lars rapporterar under punkt 10,riksutställningen. Annika har fått klartecken från Mikael Berg och Margareta Bendroth om deltagande i höstens avelskonferens. Styrelsen diskuterade behovet av medlemsmöte där exteriör, sjukdomar och övriga avelsfrågor kan ventileras. Diskuterade om någon utifrån kan inbjudas som ordförande på ett sådant medlemsmöte. Styrelsen beslöt tillfråga Morgan Johnsson för detta uppdrag. Sandra kontakter Morgan. Sandra kontakter Susanne om hon har möjlighet att rapportera från vårbrukardagen hos Olle Eriksson i Visseltofta.

§9 Styrelsens arbetsuppgifter. Under denna punkt diskuterades styrelsens arbetssätt. Några punkter vill styrelsen framhålla som viktiga, för att föreningen ska kunna växa och utvecklas i en positiv anda där medlemmarnas olika intresseområden ska kunna tas tillvara. Styrelsen vill att föreningen, trots ett ännu så länge ringa medlemsantal, ska kunna fatta viktiga beslut till gagn för rasernas framtid på ett föreningsmässigt väl godtagbart sätt.

Styrelsen anser vidare att föreningens tidning Giganten samt föreningens hemsida båda är viktiga länkar till medlemmarna och att dessa ska ägnas särskild uppmärksamhet. Styrelsen kommer också att arbeta utifrån givna förutsättningar för att raserna Shire och Clydesdale ska ha en framtid tillsammans med föreningen i Sverige och internationellt. För att lyckas med detta, kommer att krävas ett bättre arbetsklimat inom föreningen än vad som bitvis hittills framskyttat. Vi i styrelsen känner att styrelseklimatet är mycket gott, arbetsviljan likaså. Vi hoppas därför att föreningens medlemmar alla kan vara med och föra föreningens arbete framåt; genom synpunkter till styrelsen, aktivt deltagande i aktiviteter, bidra med material till Giganten och till hemsidan samt genom ett korrekt uppträdande vara goda representanter för föreningen utåt.

§10 Riksutställningen. Jeanette och Lars gör en budget till nästa möte. Ardennerföreningen har inte varit anträffbara för ett möte om detaljerna kring ELMIA, vilket klart försvårat styrelsens utställningsplanering. Lars och Jeanette följer upp detta med högsta prioritet.

Allt som är färdigplanerat hittills om utställningen, skickar Jeanette till Ing-Marie för publicering i Giganten. Resterande information beslöt styrelsen skicka separat till medlemmarna.

Dressyrdomare Åsa Linnér från Ölmstad Rid-och körklubb utanför Jönköping är anlitad som dressyrdomare. Hon önskar entré och lunch som arvode. Dressyrprotokollen är klara.

Visningsprotokoll beställer Jeanette. Sussi söker sponsorer. Styrelsen diskuterade om det är någon mening att ha sponsorer till utställningen överhuvudtaget. Förslag att sponsring istället sker genom förskottsbetalda annonser i programbladet. Vi måste kontrollera med ardennerföreningen om det går först. Jeanette kontaktar Elisabeth Ljungstorp och tillfrågar henne om önskemål på domarsekreterare.

Tobias Sandahl ska enligt uppgift ha av sagt sig vara ras-representant. Om så är fallet, önskar styrelsen få detta skriftligen. Föreningen behöver då göra ett fyllnadval, inte minst med tanke på riksutställningen. Styrelsen diskuterade svårigheten att hitta lämplig person till uppdraget. Sandra kontaktar Tobias.

Styrelsen diskuterade också mätning av våra hästar.

§11 Hingspremieringarna. Tre shirehästar och en Clydesdale klarade alla sina bruksprov. Gratulerar! Styrelsen riktar ett särskilt grattis till Björnekes Amadeus, som fick hela 49 poäng på körprovet! Nisse skickar materialet till Giganten.

§12 Svenska Hästavelserförbundet, SH. För redovisning av utställningsresultat har föreningen fått koden 2005102 av SH. Under punkten diskuterades också registraturen. Styrelsen beslöt bjuda in Margaretha Johnsson till nästa styrelsemöte för en diskussion i frågan. Sandra kontaktar Margareta för datumförslag. Enligt tidigare beslut ska föreningen köpa in den mjukvara som behövs.

§13. Verksamhetsplan. Arbetet med riksutställningen fortskrider. Styrelsen hoppas fler medlemmar ska känna sig välkomna att delta i hopp och dressyr, då vi infört även riktigt enkla klasser i år-alla som vill ska kunna delta! Vi hoppas också att ni som åker från när och fjärran och lägger ner ett väldigt arbete på att visa era hästar, ska veta att föreningen är mycket tacksamma för all tid och pengar ni lägger ner. Varmt välkomna även i år! Planering avelskonferens fortsätter. Tidigare styrelsebeslut följs upp och verställs. Aktiviteter i landet föreslås handla om flätkurs inför utställningen. Annika kollar instruktörer och kontaktar kontaktombuden.


Område Mitt; Jeanette planerar en Hubertusjakt.

§14 Föreningens hemsida. Styrelsen beslöt byta webmaster till Linda Nilsson, för att få en mer aktuell hemsida. Kostnad 1800kr plus moms samt medlemskap i föreningen. Fria uppdateringar. Nisse kontrollerar materialet innan det sätts ut på hemsidan.

§15 Övriga frågor.

Styrelsen diskuterade kort om framtida avel i Sverige, då Euregler möjliggör andra alternativ till dagens hingspremieringar. Styrelsen var enig om att vi kommer att arbeta för en fortsatt hög klass på raserna även i framtiden. Inköp av regalia nödvändigt. Lars och Jeanette har undersökt olika T-shirtkvaliteter. Vi har ännu kvar T-shirts från tidigare. Diskuterade möjligheten att ha sponsorer till T-shirts. Schablonkostnaden är dyr. Väntar med beslut. Annika kopierar och skickar kopia på årsmötesprotokoll till Giganten. Samt tid och plats för unghästpremieringarna runt om i Sverige. Lars skriver ihop en aktuell medlemslista. Jeanette ansvarar för att skriva i tidningen Hästen.


Annika Jonasson
Protokollförare


Lars Petersson
Justeringsman